
Protokoll, IFK Nora Handbolls ledarträff 2023-02-10 

Närvarande: Maria, Johan, Stefan, Andreas Mahdi, Annika, Malin, Lina, Rickard, Christin, Dennis, 
Mats. 

Mötessekreterare: Christin  

 Genomgång av lagens status och nästa säsong 
 
P 14 vit och p14 blå: Idag är det lite för få spelare i p14 blå på träningar. Nästa år blir det ett 
p14 lag och ett p16 lag. Det har fungerat bra att spela tillsammans. Maria kommer inte att 
fortsätta som tränare nästa säsong vilket innebär att det blir en tränare kort i laget.  
Det kan bli besvärligt med dispenser.  
 
P 10. Ca 10 spelare i laget, skulle behöva bli några till för att säkra spelare till matcher. Behov 
av att jobba med lagets attityd. Skulle vara bra med en manlig tränare som kan möta 
killarnas attityd. Skulle kunna vara en lösning att få in Markus som tränare. Många föräldrar i 
laget har tillfrågats om de kan ställa upp som tränare.  
För att bygga lagkänslan har diskuterats att göra aktiviteter utanför träningarna. Tex 
övernattningar, Boda Borg, titta på en match mm. Finns spelare som behöver en utmaning 
för att fortsätta spela.  
 
P 9. Har 14-15 spelare. Har spelat på Järntorgsskolan. Main fortsätter och Mats också så 
länge sonen spelar.  
Det är nästan bara pojkar födda -13, ett fåtal födda -14. Hoppas att få in spelare födda -14 
för att få ihop lag till poolspel.  
Inför kommande säsong behöver laget få plats i stora hallen för att träna.  
 
F12. Några spelare faller bort pga. flytt eller andra intressen. Kan finnas möjlighet att några i 
F10 kan träna ihop med F12. 
Spelar MitTolvan. Syftet har varit att det ska vara en cup som spelas längre bort och upplevs 
som något annat än seriespel. I och med att seriespelet sker i ett stort distrikt upplever inte 
spelarna att det är skillnad mellan serie och MitTolvan. 
 
F10. Ca 12 spelare, fem födda -11. Skulle behöva några spelare till men det är ett relativt 
stabilt lag. Har spelat sitt första sammandrag. Har fått åka långt, 4 matchdagar våren och 4 
hösten. Bra uppslutning från föräldrar.  
 
F9. Många spelare. För många för att rymmas i Järntorgsskolan. Finns många bra föräldrar 
som hjälper till (till barn födda -13) 
 
Handbollskul. Niklas S är tränare. Ca 8-10 spelare.  
 
Bollkul. Tränar onsdagar kl 17 på Järntorgsskolan. Tränarna vill fortsätta nästa år. 
 
Idrottsskola. Magnus Hoikala tränare. Oklart om det finns underlag att fortsätta, det börjar 
tunnas ut med spelare då de går vidare till sporter de hittar inom idrottsskolan.  
 



Lag 2022/23 Antal spelare Lag 2023/24 Tränare 
2023/24 

Ev extratränare Utbildningar 

P14 vit 
(07/08) 

Ca 10-11 st P16 Mahdi? Peter G (Leos 
pappa), 
Markus? 

Mahdi vill gå 

P 14 vit 
(09/10) 

Ca 15 st P14 Andreas   Anderas 
TU2, vill gå 
TU3 

P 10 (11/12) Ca 10 st P 12 Annika Markus? Annika TU1 
P09 (13/14) Ca 15 st P10 Mats, Malin  Malin TU3 
F12 (09/10) Ca 16 st F 14  Stefan/Malin Anders? Stefan TU2 

Malin TU3 
F10 (11/12) Ca 12 st F12 Lina/Dennis  Lina TU2 

Dennis vill 
gå TU1 

F9 (13/14) 22-24 st ca 50 
% 
flickor/pojkar 

F10 (-13) Rickard, 
Daniel 

Andreas, Annika Rickard TU1 

Handbollskul 
(15/16) 

Ca 8-10 st Poolspel (-
14) 

Niklas  Niklas TU1, 
vill gåTU2 

Bollkul ?  Johanna, 
Anna 

 Vill gå TU1? 

 
Utbildningar inför nästa säsong: 
Mahdi, Dennis, Niklas och Anders är intresserade av att gå utbildningar.   
Finns intresse av att gå målvaktsutbildning (Annika tex).   
EMP (sekretariat) sker i september. Berör Annikas och Linas/Dennis lag.  
 
 

 Serieindelning 
Denna säsong har många lag fått åka på matcher väldigt långt borta. Nora och Linde har 
hamnat i norra serien, men vi bör tillhöra en södra distriktet. Vi har tappat spelare på grund 
av detta. För att behålla spelare behöver vi hitta serier som spelar närmare hemmaplan. 
Vilka möjligheter har vi att påverka? Vi behöver vara med på seriemötet. Varje ledare ska få 
chans att titta på de möjligheter som finns inför seriemötet.  
F 14 vet inte vilken serie de ska anmäla sig till ännu. De kommer ringa runt för se vilka serier 
de kan spela i.  
När det finns ett förslag att ta ställning till få det diskuteras vidare. Mindre serier i närmare 
geografi är att föredra framför de serier lagen nu spelar i.  
 

 Föreningsjobb 
o Ravelli – många upplevde att det var besvärligt att beställa vilket troligen påverkade 

att inte så många sålde. Nästan alla har betalat, Johan går igenom de sista 
beställningarna och dubbelkollar vilka som ska betala. Johan har skickat ut info om 
hur mycket respektive lag ha sålt för till alla tränare. Hälften av förtjänsten går till 
lagen, resten till föreningen. 

o Kakförsäljning upplever de flesta är enklare att sälja än tex Ravelli. Dock är det 
många klasser som säljer kakor just nu så det gäller att tajma tid för kakförsäljning 
för att inte konkurrera med skolklasser och andra föreningar.  



o Huvudstyrelsen funderar på att ta över bandyhäftet. Det är lättsålt och skulle kunna 
vara en bra inkomstkälla. Priset skulle kunna höjas utan att försvåra försäljningen. 

o Bingolotter är lättsålt och inbringar idag bra pengar till föreningen som säljer via 
Helenes Hörna. Vid Jul och Nyår skulle lagen själva kunna sälja. Fråga har inkommit 
om att sälja just vid jul och nyår.  

o Vi diskuterar att det är svårt att motivera fler försäljningar i föreningen när vi inte har 
en kassör som kan stämma av inkommande betalningar för säljjobb som tex Ravelli.  
Möjligheten att köpa sig fri från tex klädförsäljningar diskuteras. Att kunna erbjuda 
den möjligheten kan göra försäljningsjobben mer rättvisa.   
Det är viktigt att vi vet hur mycket pengar föreningen behöver få in från försäljningar, 
och hur mycket utgifter vi har utifrån cuper/matcher vi vill delta på, för att balansera 
inkomster och utgifter på en nivå som är tillräckligt bra. Styrelsen har påbörjat en 
översyn av föreningsjobb, ambitionsnivå och ekonomi för att hitta en rimlig balans, 
men arbetet är inte klart ännu.   
Det är bra att ha föreningsjobba där laget tillsammans genomför en aktivitet. Tex 
sälja kakor ihop utanför ICA. På så sätt kan det vara enklare att engagera de spelare 
som annars inte bidrar till försäljning.  
 

 Medlemsavgiften 

Betalningen av medlemsavgifter kan integreras i laget.se. Det kostar 19 kr per betalning men 
sparar en hel del jobb. Från nästa säsong kommer IFK Nora administrera utskick av faktura 
för medlemsavgiften. Föreningen kommer endast fakturera träningsavgiften. Vi skulle behöva 
ha en kassör som kan följa upp vilka som har betalat in tex föreningsjobb.  

Vi behöver se över vilka som har betalt medlemsavgifterna i lagen. Helårsavgiften är 300 kr. 
Spelare som blir medlemmar efter årsskiftet får betala 200 kr i avgift.  

 Material 
Malin har beställt platta koner, bollsäckar mm. Det finns önskemål om inköp av hopprep, 
gummiband, taktiktavla till P10. (Kan finnas en beställd av Jonas). Behov av bollinköp tittar vi 
på inför nästa säsong.  
Näten till mål ansvarar kommunen för. Frågan tas med till möte med kommunen 13 feb.  
Tavlan fungerar inte som den ska, den glappar ibland. Tas med till möte med kommunen 13 
feb.  
Malin hör av sig till ledarna inom kort för att se över matchställen inför nästa säsong. Vitt 
extraställ ska beställas, 30 st, i blandande storlekar som ska fungera för alla lag. Vi kommer 
behöva fler ställ nästa år i och med att fler lag ska spelar serie då.    
 

 Status i hallen 
På måndag 13 feb ska Malin och Johan träffa kommunen och diskutera bl.a. städning.  
Städningen i hallen efter matcher behöver tydliggöras. Papperskorgar i omklädningsrum och 
på toaletter som är fulla ska bytas. Halvfulla behöver inte bytas.  
En lathund för städningen ska tas fram. 

Kiosken. Det är undermåliga förutsättningar att bedriva kioskverksamhet i hallen idag. En 
skrivelse har tagits fram som är tänkt att skickas till kommunen. För att fylla på vatten till 
kaffe, förbereda mackor mm är det dåliga förutsättningar. Saknas mikro, kan vara något att 
införskaffa.  



Linjer till minihandbollen har ännu inte utförts, sker först i sommar. Till dess behöver linjer 
tejpas.  
 
Taggar och nycklar till hallen. Alla som har fått taggar har fått information. Nycklar har 
beställts och delats ut till de flesta. 
 

 Cuper 23/24 
Vi diskuterar ett antal cuper, nedan finns ett urval listade.  

o Vintrosa Beachhandboll, augusti 
o Örebrocupen, mitten av september 
o Libo cup, mars 
o Skövde, höstlovet 
o Karlstad, sista helgen november 
o Kopparcupen Falun, jan 
o Jönköping, januari 
o Irsta Blixten Västerås, april 
o Katrineholms cup, april 
o Alingsås, Potatiscupen, slutet april 
o Järnvägen cup 
o Junicupen, Uddevalla, juni 
o Eken cup, 
o Partille cup. 
o Cup i Danmark.  
o High Chaparall,  

 
Vi diskuterar om vi som förening ska ta fram en cupstege där vi har förbestämt vilka lag 
(åldrar) som åker till vilken cup respektive år. Ledarna pratat ihop sig om lämpliga cuper. 
Diskussion behöver ske ihop med styrelse utifrån kostnader och gemensamt beslut.  
Det är viktigt att lagen får koll på hur mycket pengar som finns i lagkassorna eftersom det 
krävs medfinansiering från respektive lag och/eller spelare.  
 

 Övrigt 
o Sisu. Man kan få ganska mycket bidrag och stöd från Sisu. Alla lag ska registreras hos 

SISU. Alla aktiviteter som görs utöver tärningar ska registreras och är 
bidragsberättigade. Thomas Malmgren är kontaktperson på Sisu. Hör av er till Stefan 
för att få information.  
 

o Laget.se. Alla lag i seriespel har silverpaketet. Stefan visar på träffen men 
kompletterar med instruktion/lathund som skickas ut till ledare och lagföräldrar för 
att kunna komma igång med funktionerna som finns tillgängliga.  
 

o Fråga lagen om lagkassor. Stefan och Andreas har koll sina respektive lags 
lagkassorna. Kassören behöver hålla koll på lagkassorna Fortsatt diskussion på nästa 
ledarträff. 
 

o Styrelsen behöver ledarnas hjälp att lägga ut inlägget om behov av fler aktiva till 
styrelsen som Ida postade på laget.se för en tid sedan. Ledarna uppmanas att lägga 



ut informationen på respektive lags lagsida och även hjälpa till att fråga lämpliga 
föräldrar om att anmäla intresse för styrelseuppdrag. 
 

o Fråga från ledarträffen till styrelsen: matbokningar till Libo cup har gjorts. Frågan om 
kostnad behöver diskuteras i styrelsen och beslut behövs om vad som gäller 
genomgående för alla lag. Vi behöver landa i ett beslut om matkostnaden för Libo 
cup mycket snart. Besked innan måndag då föräldramöte inför cupen hålls. Förslag 
att betala 100 kr per spelare och resterande 60 kr betalas ur lagkassan. 
 

o Se över tiderna för lagen till nästa säsong. Punkten flyttas till nästa möte.  
 

o MitTolvans matcher den 26 mars påverkar träningstiderna samma eftermiddag. P10 
träning kl. 17–18 behöver ställas in. Minihandbollens träning kan påbörjas tidigast kl 
18 30 då hallen är tillgänglig igen.  
 

o Varje lag ombeds att skriva några rader om respektive lag till årsberättelsen. Johan 
vill ha in informationen senast den 26 mars. Kort info om laget, hur många spelare 
laget har, matcher som har spelats etc.  


